
نشست سعادتمند با استراماچونی

مدیرعامل باش��گاه اس��تقلال برای برگزاری نشست با 
سرمربی پیشین تیم فوتبال این باشگاه راهی ایتالیا شده و 
قصد دارد در جلسه ای با استراماچونی مذاکراتی را با وی انجام 
دهد. به گزارش مهر، رقابت های نوزدهمین دوره لیگ برتر در 
شرایطی با نایب قهرمانی استقلال به پایان رسید که این تیم 
باید چهارشنبه هفته جاری در مرحله نیمه نهایی جام حذفی 
به مصاف پرسپولیس برود. در شرایطی که از چند هفته قبل 
خبرهایی درباره مذاکره مسؤولان باشگاه استقلال با آندره 
آاستراماچونی منتش��ر شده بود و البته مورد تایید رسمی 
قرار نگرفت، خبرنگار مهر کسب اطلاع کرد مدیرعامل این 
باشگاه جمعه شب راهی ایتالیا شده است تا برای تسویه حساب 
با سرمربی پیشین آبی پوشان نشستی را برگزار کند. بر اساس 
اطلاعات، احمد سعادتمند به همراه مهدی نوروزی، معاون 
اقتصادی باش��گاه استقلال راهی ایتالیا شده و قرار است در 
نشستی با آندره آ استراماچونی گفت وگوی مستقیمی با وی 
داشته باشد. گفته می شود سعادتمند برای انجام تسویه حساب 
و توافق بر سر پرداخت مطالبات استراماچونی به ایتالیا سفر 
کرده است اما برخی از نزدیکان باشگاه مذاکره برای بازگشت 

وی به ایران را هم دور از ذهن نمی دانند. 

جزئیات پیشنهاد سعودی ها به رسن 
اعلام شد

یک رسانه عراقی رقم پیشنهاد باشگاه سعودی برای جذب 
هافبک پرسپولیس را اعلام کرد. به گزارش فارس، علی نوری، 
سردبیر مجله فوتبال عراق در توئیترش از پیشنهاد یک باشگاه 
فوتبال عربستانی به بشار رسن، هافبک عراقی پرسپولیس 
خبر داد. در جدیدترین خبر در این زمینه، س��ایت »اخبار 
الکره العراقیه« از مبلغ پیشنهاد این باشگاه متمول سعودی 
به رسن پرده برداشت. طبق ادعای این رسانه عراقی، باشگاه 
عربستانی پیشنهاد 3 میلیون ریالی)18 میلیارد تومان( به 
هافبک پرسپولیس داده است. قرارداد رسن با پرسپولیس تا 
پایان مسابقات جام حذفی اعتبار دارد و این بازیکن بعد از 
این بازی ها به عنوان بازیکن آزاد می تواند به هر تیمی منتقل 
شود. رسن در کارنامه خود 3 بار قهرمانی با سرخپوشان در 

لیگ ایران را دارد. 

سویا قهرمان لیگ اروپا شد
سویا توانست با برتری برابر اینتر بار دیگر قهرمان لیگ اروپا 
شود. در دیدار نهایی لیگ اروپا 2 تیم اینتر ایتالیا و سویای 
اس��پانیا برابر هم قرار گرفتند که این دیدار با برتری 3 - 2 

سویا و قهرمانی این تیم همراه بود. 
اینتر خیلی زود در دقیقه ۵ بازی به گل رس��ید. روملو 
لوکاکو، مهاجم بلژیکی اینتر توانست از روی نقطه پنالتی برای 
تیمش گلزنی کند ولی در ادامه لوک دی یانگ 2 بار دروازه 
اینتر را گشود. نراتزوری اما در دقیقه 3۵ توانست گل تساوی 
را به ثمر برساند. این بار دیگو گودین، مدافع اروگوئه ای سابق 
اتلتیکومادرید توانست برای اینتر گلزنی کند تا نیمه اول با 
تساوی 2 - 2 خاتمه یابد. در نیمه دوم بازی اینتر برای زدن 
گل برتری پیش کشید ولی این سویا بود که توانست به گل 
برتری برس��د و دروازه اینتر را باز کند. در این صحنه البته 
جاگیری لوکاکو اشتباه بود و توپ با برخورد به او وارد دروازه 
شد تا سویا با برتری 3 - 2 برابر اینتر، قهرمان لیگ اروپا شود. 

گل سوم سویا به نام دیگو  کارلوس ثبت شد. 
سویا تاکنون ۵ بار قهرمان جام یوفا و لیگ اروپا شده بود 

و حالا با ۶ قهرمانی رکورددار این رقابت هاست. 

چین خوردگی سلطه یکدست 
آمریکایی

ادامه از صفحه اول
برخی پیش بینی می کنند این بیماری همه گیر منجر 
به ایجاد نظم جهانی جدیدی به رهبری چین خواهد شد. 
برخی دیگر بر این باورند این امر باعث زوال رهبری چین 
خواهد شد. برخی هم می گویند یکی از مشخصه های بحران 
فعلی همانا فقدان آشکار رهبری آمریکا است. ایالات متحده 
در یک تلاش جمعی برای مقابله با این ویروس یا تبعات 
اقتصادی آن دنیا را دور هم جمع نکرده است. ایالات متحده 
حتی نتوانسته جهان را حول رهبری خود برای پرداختن به 
این معضل در عرصه داخلی خود هماهنگ کند. کشورهای 
دیگر به بهترین شکلی که بتوانند از خود مراقبت می کنند 
یا برای درخواس��ت کمک به کش��ورهایی مانند چین رو 
می آورند که »پیک بیماری« را پش��ت سر گذاشته اند. اما 
اگر جهانی که پس از این بحران می آید، جهانی باشد که 
در آن ایالات متحده تسلط کمتر و کمتری داشته باشد- 
 تصور این تقریبا غیرممکن است که امروز هر کسی درباره
»لحظه تک قطبی« بنویسد- این روند تقریبا جدید نیست. 
این روند لااقل یک دهه است رخ نموده است. تا حدودی، 
این نتیجه آن چیزی اس��ت که فرید زکریا آن را »ظهور 
دیگران« نامیده )که این »دیگران« می تواند اشاره خاصی 
به چین باشد( که با وجود اینکه قدرت اقتصادی و نظامی 
مطلق آمریکا همچنان روندی رو به رشد دارد اما موجب 

افول و کاهش مزیت نسبی آمریکا شده است. 
* دانشجوی دکترای جغرافیای سیاسی و ژئوپلیتیک 
دانشگاه تربیت مدرس / پژوهشگر در حوزه جغرافیای 
سیاسی و ژئوپلیتیک

اخبار

ورزشی

یادداشت

خواهران منصوریان در روزهای گذش��ته 
ب��ا امض��ای ق��راردادی ورود خ��ود را به 
مسابقات حرفه ای رزمی اعلام کردند. شهربانو، الهه و سهیلا 
منصوری��ان با عق��د قرارداد با یک س��ازمان آمریکایی به نام 
 MMA قرار است از این پس در قفس    »PRIDELAN«
ی��ا همان مبارزات ترکیبی رزمی مبارزه کنند. این س��ازمان 
در بخ��ش مدیریت برگزاری مبارزات حرفه ای فعالیت دارد و 
بیشتر سراغ رزمی کاران آماتوری می رود که در رشته خود نام 
و آوازه ای دارند تا آنها را در مسیر حرفه ای و البته کسب درآمد 
دلاری قرار دهد. البته که س��ود بیشتر این دست مبارزات به 

 جیب برگزار کننده می رود تا ورزش��کار! هر چند سال ها قبل
امیر علی اکبری به عنوان نخس��تین ایرانی به این س��ازمان 
پیوست و خواهران منصوریان قدم در مسیری گذاشتند که وی 
سال ها قبل گذاشت ولی بر اساس اطلاعات کسب شده، قرارداد 
آنها ۶ ماهه است. اما باید اشاره کنیم که نخستین مبارزه آنها در 
قفس حرفه ای MMA، به منزله خداحافظی از دنیای قهرمانی 
ووشو است، چرا که بر اساس قانون فدراسیون جهانی، بازگشت 
یک ورزشکار حرفه ای به مسابقات این رشته ممنوع است. در 
واقع حاشیه های اخیر خواهران منصوریان برای خداحافظی از 
ووشو و حضور در مبارزات حرفه ای بود و با اعلام این قرارداد، 

عملا وارد فاز اجرایی شد و به واقعیت پیوست تا همانند گذشته، 
این کار آنها نیز با هیاهو همراه باشد. اما نکته دیگری که وجود 
دارد، مبارزه با حجاب اس��لامی است، در رقابت های حرفه ای 
MMA استفاده از پوشش مقنعه ممنوع است و برای بانوانی 
که قصد دارند در این ش��رایط مبارزه کنند، پوش��ش خاصی 
در نظر گرفته ش��ده اس��ت که آن نیز شرایط خاصی خواهد 
داش��ت. از س��وی دیگر احتمال دارد الهه منصوریان بزودی 
 در لی��گ ONE CHAMPIONSHIP یعنی جایی که

علی اکبری مبارزه می کند، به عنوان نخستین دختر ایرانی در 
این سازمان به داخل قفس مبارزه برود. 

ادامه از صفحه اول
چی��زی که رئیس جمهور تحت عنوان 
گش��ایش اقتصادی یا یک گش��ایش بزرگ برای مردم مطرح 
می کند، این است که نفت را برای سال آینده به دلار امروز و به 
قیمت نفت امروز بفروشیم و 2 سال بعد به قیمت نفت و دلار 

آینده بخریم، یعنی بازخرید کنیم. 
این یعنی عملا 2 متغیر در این خرید و فروش وجود دارد؛ 
قیمت نفت و قیمت ارز. این دو در هم ضرب می شوند. یعنی یک 
پدیده عجیب و غریبی است که 2 سال دیگر که اساسا نمی دانیم 
قیمت نفت و دلار چقدر است، متعهد به بازخرید نفت می شویم. 
ای��ن یعنی ایجاد یک بدهی که حد و اندازه آن مش��خص 
نیست و بر پایه احتمالات است. اما مشخص است چنین طرحی 

به دنبال آن اس��ت که ریال را امروز دریافت کرده و مشکلات 
کشور را حل کند. حجم این بدهی در آینده مشخص نیست 
ولی دولت آینده موظف خواهد بود این بدهی را پرداخت کند 
و فشار بسیار مضاعفی به مردم خواهد آمد چرا که منابع دولت 
برای بازپرداخت این بدهی ها محدود است، ضمن اینکه دولت 
بعدی از محل فروش نفت هیچ عایدی ای نخواهد داشت چون 

نفت از پیش فروخته شده است. 
پیرامون این ایده حواشی بسیاری به وجود آمد. در بین سران 
قوا اختلاف نظر شدید بین رئیس مجلس و رئیس قوه قضائیه 
از یک س��و و رئیس جمهور از سوی دیگر، پیش آمد. ایده های 

دیگری هم مطرح شد و به آن بسیار پرداخته شد. 
خطی که در چند ماه گذش��ته پیرامون حل مساله توسط 

دولت دنبال شد، این بود که فروش دارایی های دولت در بازار 
س��رمایه را تبدیل به منابع کنیم و با این کسب منابع کسری 
بودجه دولت را جبران کنیم. این خط به جایی رسید که دولت 
سیگنال های قوی درباره بازار سرمایه داد؛ مردم این را به عنوان 
گزینه بسیار جذاب برای سرمایه گذاری خود انتخاب کردند و 
آنقدر در این تنور دمیده شد که حتی کارشناسانی که بسیار 
خوش بینانه به بازار نگاه می کردند و درباره رشد عجیب و غریب 
قیمت ها س��کوت کرده بودند را هم به واکنش واداشت اما در 
ادامه همین خط در بحث مدیریت بازار دولت هم پابرجا نماند؛ 
بی ثباتی ها و تردید های مدیریتی در بازار باعث لطمه خوردن به 

اعتماد سرمایه گذاران شد. 
متاس��فانه در قضیه واگذاری صندوق های قابل معامله در 

بورس بشدت در درون دولت ناهماهنگی هایی دیده شد که این 
ناهماهنگی ها به صورت بیانیه و تکذیبیه و تکذیب تکذیبیه )!( 

بازار را متلاطم کرد. 
در مساله شناسی یک معضل اقتصادی، راهکار رفع و پس از 
آن قاطعیت و مدیریت درست برای پیگیری امور، متاسفانه در 

دولت دچار تزلزل و ناهماهنگی هستیم. 
ای��ن ناهماهنگی ه��ا در این ش��رایط اقتص��ادی بویژه در 
دوران تحریم برای کش��ور مضر است، از این رو امیدواریم این 
ناهماهنگی ها به پایان برسد و شاهد هماهنگی 3 قوه در شناسایی 

مساله و پیگیری ها تا حصول نتیجه باشیم؛ ان شاءالله. 
 *سخنگوی کمیسیون اقتصادی / نماینده مردم اصفهان
 در مجلس شورای اسلامی

پشت پرده قرارداد حرفه ای خواهران منصوریان

هیاهو برای رفتن از ووشو

تزلزل و ناهماهنگی دولت در مسأله شناسی معضل اقتصادی

در پرونده ویلموتس 8 متهم به دادسرا معرفی شدند
با اتمام بررسی ها در پرونده اقدامات دخیل در موضوع قرارداد فدراسیون فوتبال با سرمربی سابق تیم ملی، این گزارش نهایی و 
دیروز )شنبه( برای دادستان عمومی و انقلاب تهران ارسال شد. در این پرونده 8 نفر به اتهام اهمال منجر به تضییع و ایجاد دین 
بر ذمه فدراسیون و ورود خسارت به اموال دولتی و حقوق عمومی و تضییع آنها، به دادستان عمومی و انقلاب تهران معرفی شدند.

مرحل��ه نیمه نهایی ج��ام حذفی روز 
چهارشنبه برگزار خواهد شد و 4 تیم 
پرسپولیس، استقلال، نفت مسجد سلیمان و تراکتور با انگیزه های 
متفاوت ولی با هدفی یکسان یعنی قهرمانی در این رقابت ها، پا 
به این مرحله می گذارند. ش��اگردان فرهاد مجیدی در 1۰ بازی 
آخرشان )۹ بازی در لیگ برتر و یک دیدار در جام حذفی( بدون 
شکست بوده اند. البته شکست ناپذیری در این 1۰ دیدار به معنای 
کسب نتایجی که هواداران استقلال از تیم شان توقع دارند نبوده و 
آبی پوشان در ۵ دیدار به تساوی رسیدند و ۵ دیدار را برده اند. همین 
مساله باعث شد که ضمن به اما و اگر کشانده شدن نایب قهرمانی 
این تیم به هفته های پایانی، پرس��پولیس هم زودتر به قهرمانی 
لیگ برتر برسد. مشکل اصلی استقلالی ها برای دیدار چهارشنبه 
مقابل پرسپولیس، وضعیت مبهم علی کریمی و روزبه چشمی به 
عنوان 2 بازیکن تاثیرگذار این تیم است. طبق صحبت های دکتر 
ستوده، پزشک استقلال، این 2 بازیکن در حال گذراندن مراحل 
درمانی شان هستند و هنوز تکلیف شان برای بازی با پرسپولیس 
مش��خص نیس��ت. در این بین قرار بود 2 باش��گاه اس��تقلال و 

تعوی��ق  ب��رای  پرس��پولیس 
داربی حذفی به سازمان لیگ 
درخواست دهند اما در نهایت 
فقط اس��تقلالی ها درخواست 
دادن��د. یحی��ی گل محمدی، 
سرمربی پرسپولیس در استوری 
اینس��تاگرامی که جمعه شب 
منتشر کرد، درباره تعویق داربی 
روز چهارش��نبه نوشت: بنا به 
دلایلی تعویق بازی پیشنهاد شد 

ولی به دلایل دیگر داربی انجام خواهد شد. در هر صورت سازمان 
لیگ فوتبال اعلام کرد به دلیل حضور سرخابی ها در تاریخ 24 
شهریور در لیگ قهرمانان آسیا نمی تواند نیمه نهایی جام حذفی 
را به تعویق بیندازد و به همین دلیل تعویق این دیدار منتفی به 
نظر می رسد. استقلال با نایب  قهرمانی در لیگ برتر توانست سهمیه 
پلی آف لیگ قهرمانان آسیا را کسب کند اما می داند با قهرمانی 
در جام حذفی می تواند ضمن راضی کردن نس��بی هوادارانش، 

سهمیه مرحله گروهی آسیا را 
هم به دس��ت بیاورد. البته راه 
دیگری هم برای کسب سهمیه 
مرحله گروهی لیگ قهرمانان 
آسیا برای استقلالی ها وجود دارد 
که برای آنها بسیار تلخ است و 
آن، قهرمانی پرسپولیس در جام 
حذفی است که قطعا به مذاق 
هواداران این تیم خوش نمی آید. 

داربی قطعاً به تعویق نمی افتد ■
مس��ؤول برگزاری مس��ابقات جام حذفی نسبت به احتمال 
لغو داربی پایتخت در نیمه نهایی این مس��ابقات واکنش نشان 
داد. امیرحس��ین روشنک در گفت وگو با مهر، درباره درخواست 
سرمربیان اس��تقلال تهران و پرسپولیس مبنی بر تعویق زمان 
برگزاری داربی پایتخت در نیمه نهایی جام حذفی فوتبال کشور 
گفت: باشگاه استقلال تهران نامه ای رسمی ارسال کرد که جلسه ای 
را بابت آن در سازمان لیگ داشتیم. با این حال باشگاه پرسپولیس 

به طور شفاهی چنین درخواستی را مطرح کرد. مسؤول برگزاری 
مسابقات جام حذفی تاکید کرد: قطعا با تعویق زمان برگزاری داربی 
در زمان دیگر مخالف هستیم و این موضوع را به مسؤولان هر 2 
باشگاه نیز اعلام کردیم. وی درباره دلایل عدم موافقت با تعویق 
زمان برگزاری بازی بین تیم های فوتبال استقلال و پرسپولیس 
در نیمه نهایی جام حذفی تاکید کرد: به هر حال برنامه ریزی هایی 
را انجام دادیم که امکان تغییر آن با توجه به تقویمی که تیم ها در 
لیگ قهرمانان آسیا و همچنین شروع فصل آینده لیگ برتر دارند 
امکان پذیر نیست. روشنک تصریح کرد: اگر نتوانیم الان بازی های 
نیمه نهایی و فینال را برگزار کنیم دیگر فرصتی نخواهیم داشت تا 
جام حذفی را برگزار کنیم. نمی توانیم به تیم های تراکتور و نفت 
مسجدس��لیمان بگوییم که خودشان را در تعطیلات، آماده نگه 
دارند تا استقلال و پرسپولیس از لیگ قهرمانان بازگردند و بازی 
را در دوران بدنس��ازی آنها برگزار کنیم. روشنک راجع به محل 
برگزاری دیدار فینال اعلام کرد: قرار است ظرف 2 روز آینده به 
شیراز برویم تا از چمن استادیوم پارس بازدید کنیم. گزینه اول، 

این ورزشگاه است. 

ماجرای درخواست تعویق داربی از سوی سرخابی ها

غ یک پای سازمان لیگ فوتبال مر
لیگ برتر

رزمی

نگاه

  لیگ نوزدهم به پایان رسید؛ ارزیابی شما از لیگ امسال چیست؟
لیگ امسال تحت تأثیر بیماری »کووید-1۹« بود که باعث شد 
فوتبال ما که به لحاظ سخت افزاری هم مشکلاتی دارد، تحت فشار 
عجیبی قرار بگیرد. اگر بخواهیم بحث فنی داشته باشیم، یکی 
از برنده های لیگ امسال بدون شک پرسپولیس است که یحیی 
گل محمدی مسیر موفق برانکو و کالدرون را ادامه داد، بویژه در 
فاز دفاعی. اگر فوتبال اروپا را ببینیم، همواره در لیگ های معتبر 
تیم هایی قهرمان می شوند که گل خورده کمتری دارند تا اینکه 
گل زده بیشتری داشته باشند. مهم ترین فاکتور پرسپولیس برای 
قهرمانی، گل خورده کمتر بود. دومین تیم برنده، فولاد بود. زوج 
سعید آذری )مدیرعامل باشگاه( و جواد نکونام )سرمربی( در بخش 
مدیریت و مسائل فنی موفق بودند. استقلال هم که با استراماچونی 
شروع کرد و هنوز هم مشخص نشده در وزارت ورزش چه اتفاقی 
افتاد که باعث رفتنش شدند، با فرهاد مجیدی لیگ را تمام کرد 
که البته مجیدی هم در سمت مربیگری استقلال نمره قبولی 
گرفت. 2 تیم بازنده هم س��پاهان و تراکتور بودند؛ تیم هایی که 
بیشترین هزینه را در فصل نقل و انتقالات داشتند اما در گرفتن 
جام ناکام ماندند. امیر قلعه نویی، سرمربی سپاهان سال هاست دیگر 
جامی به دست نمی آورد. اصفهانی ها همه امکانات را در اختیار 
این مربی  گذاشتند اما او نتوانست به موفقیت برسد. دلیل اصلی 
 ناکامی تراکتور را هم سوء مدیریت می دانم که تغییرات زیادی انجام

می دهند. مربیان بسیاری روی نیمکت این تیم نشستند که از 
آنها حمایت نشد و بازیکنان زیادی به شکل عجیبی به این تیم 
آمدند و  رفتند. در کل لیگ جذابی ندیدیم و پدیده ای نداشتیم. 
بزرگ ترین معضل لیگ ما فسادهایی است که گریبان گیر فوتبال 

ما شده است. 
   درباره امیر قلعه نویی صحبت کردید؛ خیلی ها می گویند دوران 

مربیگری او تمام شده است، نظر شما چیست؟

من چنین اعتقادی ندارم، بلکه بر این باورم امیر قلعه نویی با تغییر 
برنامه و فرم کاری می تواند پوست اندازی کند. او مربی باهوشی است 
و مدیریت قوی ای دارد. اگر اطرافیانش را ببیند، دلیل ناکامی هایش 
را می تواند پیدا کند. باید ببیند چه اتفاقی افتاده که دیگر روی او 
حس��اب باز نمی کنند. قطعا اگر به دنبال پاسخ این سوالات برود، 

می تواند باز هم عرض اندام کند. 
   آقای گل لیگ امسال شیخ دیاباته، مهاجم اهل مالی استقلال 
شد؛ بازیکنی که در نخستین حضورش در ایران توانست گلزن ترین 

مهاجم لیگ شود، عملکرد او را چطور دیدید؟
بدون شک دیاباته یک سر و گردن از فوتبال ما بالاتر است. بعد 
از ابراهیم توره، دیاباته بهترین مهاجم خارجی است که وارد فوتبال 
ما شده است. او بازیکن فوق العاده ای است و اعتقاد دارم اگر شرایط 
بدنی اش خوب باشد و استقلال بتواند او را حفظ کند، یکی از عوامل 

موفقیت تیم در لیگ و آسیا خواهد شد.
   ۳ روز دیگر داربی پایتخت در مرحله نیمه نهایی جام حذفی 
برگزار می شود و به هر حال یک تیم در صورت باخت حذف می شود. 
قطعا ش�رایط این بازی با دیگر بازی های این ۲ تیم فرق می کند؛ 

داربی را چطور می بینید؟
شانس برد در داربی را همیشه ۵۰-۵۰ می دانم. مهم ترین دلیل 
برای موفقیت در داربی بحث روحی- روانی و انگیزشی تیم هاست. 
تحت هر شرایطی بازیکنان در زمین مسابقه انگیزه بالایی دارند. 
آنها برای اینکه مورد غضب هواداران قرار نگیرند، با تمام وجود در 
زمین حاضر می شوند. دومین فاکتور موفقیت در این دیدار بحث 
آمادگی جسمانی است. تیمی که از نظر بدنی شرایط خوبی داشته 
باشد و جنگ های میانه میدان را ببرد، بر حریفش غالب می شود. 
س��ومین فاکتور هم تمرکز است. نقش مربیان در داشتن تمرکز 
تیمی بسیار مهم است. بعد از این 3 فاکتور تازه بحث فنی می تواند 

به برتری تیم ها کمک کند.

   گفتید بحث فنی؛ فکر می کنید از نظر فنی مجیدی می تواند 
تیم گل محمدی را شکست دهد؟

نیمکت پرسپولیس را با توجه به افرادی که حضور دارند، نسبت به 
نیمکت استقلال با تجربه تر می بینم. پرسپولیس آرامش بیشتری هم 
برای این دیدار دارد، چرا که لیگ را فتح کرده  است و اگر هم بازی 
را ببازد فشاری روی تیم نخواهد بود. هر چند آنها هم می خواهند 
پیروز داربی باشند. اما فشار زیادی روی فرهاد مجیدی است. غیر 
بحث برد یا باخت داربی، بحث ماندن یا نماندن او هم مطرح است. 
اگ��ر مجیدی بتواند در داربی پیروز ش��ود، پایه های مربیگری اش 
برای فصل آینده را محکم می کند اما اگر این اتفاق نیفتد، نیمکت 

مجیدی لرزان خواهد شد. 
  نظر خود شما درباره ماندن یا نماندن فرهاد مجیدی در فصل 

بعد چیست؟
توقعات هواداران پس از حضور موفق اس��تراماچونی و گرفتن 
نتایج خوب زیاد شده است، البته مجیدی هم توانست در 2 بازی 
بزرگ مقابل سپاهان در لیگ و حذفی پیروز شود تا باعث استعفای 
قلعه نویی شود. فرهاد در آن 2 بازی با یک تیر 2 نشان زد؛ هم افرادی 
که می خواستند قلعه نویی را مجدد وارد باشگاه کنند کنار رفتند تا 
فرهاد رقیبی برای فصل بعد نداشته باشد و هم او برنده بازی بزرگ 
شد. در صورت کنار رفتن فرهاد، استقلال با یک چالش بزرگ روبه رو 
خواهد شد، چون هم فرهاد آلترناتیوی ندارد و هم اینکه جذب مربی 

خارجی در فصل آینده ممنوع شده است. 
  به نظرتان قانون جذب مربی و بازیکن خارجی به کمک تیم های 

ما می آید؟ شما موافق این قانون جدید هستید؟
من می توانم درباره این سوال این شعر را بخوانم: گنه کرد در 
بلخ آهنگری/ به شوشتر زدند گردن مسگری. شکی در این نیست 
که در فوتبال ما فس��اد رخ داده اس��ت، بویژه در 2 تیم استقلال و 
پرسپولیس اما به جای اینکه بدرستی این موضوع را دنبال و پیگیری 

کنیم، در حال پاک کردن صورت مسأله هستیم. کاملا مخالف این 
قانون هستم. هر چند شاید این قانون به نفع من علی لطیفی باشد 
که بتوانم در لیگ ایران کار کنم اما من به فکر پیش��رفت فوتبال 
کشورم هستم نه خودم. ما باید افراد فاسد را بازداشت کنیم و پول 
بیت المال را به خزانه بازگردانیم. باید اجازه دهیم مربیان و بازیکنان 
خارجی قدرتمند به فوتبال ما بیایند. مشکل ما همیشه این بوده 
که مدیران ناکاربلد دنبال خارجی های ضعیف و بی کیفیت رفتند و 

به این ترتیب به دزدی های خود ادامه دادند. 
  هواداران استقلال همچنان منتظر بازگشت استراماچونی هستند؛ 

موافق حضور مجدد این مربی هستید؟
من از همان روزهای اول که استراماچونی در ایران حضور داشت 
و نتایج خوبی هم نمی گرفت، به عنوان تنها کارشناس از او تعریف 
می کردم، چون س��بک بازی تیمش مشخص بود که می تواند در 
ادامه نتیجه بگیرد اما بازگشت استراماچونی نباید به گونه ای باشد 
که شخصیت فوتبال ما خرد شود. اگر قرار باشد شخصیت وطن ما، 
مردم ما و در نهایت فوتبال ما زیر سوال برود، حتی حاضر نیستم 

گواردیولا هم به ایران بیاید. 
   سؤال آخر درباره قرارداد جنجالی مارک ویلموتس، سرمربی 
س�ابق تیم ملی ایران است. 170 میلیارد تومان باید به این مربی 
که کارنامه درخشانی هم در تیم ملی ما نداشت و مدت کمی در 
ایران حضور داشت، بپردازیم؛ مقصر اصلی بستن این قرارداد چه 

کسی است؟
مقصران وزارت ورزش و دولت هستند که مدیرانی را در رأس 
فوتبال ما می گذارند که تعهد و تخصصی ندارند. افرادی که در قرارداد 
ویلموتس فساد کردند، باید یک بار برای همیشه جوابگو باشند. این 
چه قراردادی بود که با این مربی بسته  بودند؟ موافق دادگاهی کردن 
افرادی هستم که نه فقط در این پرونده، بلکه در پرونده های شفر، 

سرمربی استقلال، جونیور بازیکن پرسپولیس و... فساد کرده اند.

علی لطیفی در گفت وگو  با »وطن امروز« درباره قرارداد ویلموتس:

 مقصر وزارت ورزش است

یکشنبه ۲ شهریور 1۳99
وطن امروز     شماره ۳006

زهره فلاح زاده: لیگ نوزدهم با قهرمانی پرسپولیس، نایب قهرمانی استقلال و سقوط ۲ تیم بوشهری به لیگ یک به پایان 
رسید. »وطن امروز« برای بررسی لیگ، داربی پیش رو در جام حذفی و قرارداد جنجالی مارک ویلموتس با تیم ملی ایران، 
با علی لطیفی، بازیکن س�ابق تیم ملی و اس�تقلال گفت وگو کرد. لطیفی ماندن فرهاد مجیدی برای فصل بعد را در گرو 
برد استقلال در داربی نیمه نهایی جام حذفی می داند. او همچنین معتقد است وزارت ورزش مقصر اصلی بستن قرارداد 

فدراسیون فوتبال با ویلموتس، سرمربی تیم ملی ایران است.


